



ZUTRITTSBESCHRÄNKUNG ZU DEN GEBÄUDEN DER TU CLAUSTHAL

Aufgrund der aktuellen Entwicklung bei der Ausbreitung des Coronavirus muss der Zutritt zu den Gebäuden der TU Clausthal bis auf weiteres beschränkt werden.

Personen, die an Covid-19 erkrankt sind, an Covid-19-verdächtigen Symptomen leiden oder sich in amtlich angeordneter Quarantäne befinden, dürfen die Gebäude der Universität nicht betreten.

→ Die Allgemeinen Hygienevorgaben und Abstandsregeln sind stets einzuhalten!

Vielen Dank für Ihre Unterstützung!

Das Präsidium der TU Clausthal
22. Juni 2021



RESTRICTED ACCESS TO THE BUILDINGS OF TU CLAUSTHAL

Due to the dynamic development in the spread of the coronavirus, the access to the buildings of TU Clausthal will be limited until further notice.

Persons who are ill with Covid-19, suffer from symptoms suspected of Covid-19 or are in officially ordered quarantine are not allowed to enter the buildings of the University.

→ The general hygiene requirements and distance rules must be observed all times!

Thank you for your cooperation!

The Presidium of TU Clausthal

06/22/2020